

PRESS RELEASE
For Immediate Release

MEADOW LAKE PARENTS WORK TO BRING FRENCH IMMERSION TO THE COMMUNITY

Saskatoon, 30 October, 2006 - Canadian Parents for French – Saskatchewan (CPF-SK) is pleased to announce the formation of a new chapter in Meadow Lake. The chapter will play an important role in solidifying the link between CPF-SK and the local community, and is working towards establishing a French immersion program in Meadow Lake to begin in the fall of 2007.

This is a significant development for CPF-SK and for the province of Saskatchewan. "Parents in Meadow Lake will now benefit from the many initiatives offered by CPF-SK, as well as the research, information and support it offers to its members," says Rose-Marie Bouvier, CPF-SK Branch Board President. "The development of another French immersion program in the province would show that Saskatchewan continues to embrace the promotion and implementation of French-second-language opportunities for our youth."

In coming months the chapter hopes to become more visible in the community and the schools in order to better support French-second-language learning opportunities and issues. Please contact the chapter President Joy Stang at 306-236-3336 for more information about events, meetings and dates.

CPF-SK chapters work with CPF-SK to promote and create French-second-language learning opportunities for young people in communities across Saskatchewan. Most importantly, chapters are the local link between parents, schools and CPF-SK. The Meadow Lake chapter is one of 13 in Saskatchewan.

Canadian Parents for French – Saskatchewan (CPF-SK) is the provincial network of volunteers which values French as an integral part of Canada and that is dedicated to the promotion and creation of French-second-language learning opportunities for young Canadians.

- 30 -

For more information, please contact:

Karen Pozniak
Executive Director, CPF-SK
Phone: 306.244.6151
Email: cpf.sk.ed@sasktel.net
Website: www.cpfask.com

COMMUNIQUÉ DE PRESSE
Pour publication immédiate

LES PARENTS DE MEADOW LAKE OEUVRENT À L'ÉTABLISSEMENT D'UN PROGRAMME D'IMMERSION EN FRANÇAIS DANS LEUR COMMUNAUTÉ

Saskatoon, le 30 octobre 2006 - *Canadian Parents for French – Saskatchewan (CPF-SK)* est heureux d'annoncer la création d'un nouveau chapitre à Meadow Lake. Celui-ci jouera un rôle important dans la solidification des liens entre CPF-SK et la collectivité locale et travaille à l'établissement d'un programme d'immersion en français à Meadow Lake dès l'automne 2007.

Ceci constitue un développement important pour CPF-SK et pour la Saskatchewan. « Les parents de Meadow Lake pourront maintenant bénéficier des nombreuses initiatives offertes par CPF-SK ainsi que de la recherche, de l'information et du soutien que CPF-SK offre à ses membres », déclare Rose-Marie Bouvier, présidente du Conseil de CPF-SK. « L'établissement d'un nouveau programme d'immersion en français dans notre province prouvera que la Saskatchewan continue à épouser la promotion et l'implantation de perspectives d'apprentissage en français langue seconde pour ses jeunes. »

Au cours des mois à venir, le chapitre souhaite augmenter sa visibilité au sein de la communauté et dans les écoles afin de mieux appuyer les possibilités d'apprentissage du français langue seconde et de mieux répondre aux questions qui s'y rattachent. Pour obtenir de plus amples renseignements au sujet de la date d'événements et de rencontres, veuillez contacter la présidente, Joy Stang, au 306.236.3336.

Les chapitres CPF-SK travaillent, non seulement à créer des occasions d'apprentissage en français langue seconde pour les jeunes des communautés de la Saskatchewan, mais ils sont aussi le lien entre parents, établissements scolaires et CPF-SK. Le chapitre de Meadow Lake est l'un de 13 chapitres en Saskatchewan.

Canadian Parents for French – Saskatchewan (CPF-SK) est un réseau provincial de bénévoles qui considère que le français fait partie intégrante du Canada et qui se consacre à la promotion et à l'organisation d'occasions d'apprentissage en français langue seconde pour les jeunes canadiens

Pour de plus amples renseignements, veuillez contacter :

Karen Pozniak
Directrice administrative, CPF-SK
Tél. : 306.244.6151
Courriel: cpf.sk.ed@sasktel.net

Site Web: www.cpfsask.com